
 

 

 
 

               Repræsentantskabsmøde, S/I Ishøj havn 
                                           Tirsdag d. 28. november 2023  
                                          Beslutningsreferat 
 
 
Stemmeberettigede deltagere af repræsentantskabet: 
 

Ishøj sejlklub Sydkystens Sejlklub Strandparkens 
Bådelaug 

Øvrige klubber 

Steen Skovhus 
Nico Resch 
Kaj R. Hansen 
Peter Dynnesen 
Kurt Sjøgreen, afb 
Søren Kjeldsen 
Svend Aa Merklin, afb 
Niels Hurtigkarl 
Peter Gram  

Kim Bennekow 
Preben Bjørn Madsen 
Dennis Rasmussen,afb 
Boy Nielsen 
Michael Frederiksen 
Edna M.Kaspersen,afb 
Bo Anttilainen 
Torsten Koster 
suppl. John Holger 

Jens Lind 
Jannie Vangebo, afb 
Jannie Kongeskov 
Per Hedegaard 
Anders Bratkov 
Søren Thiessen 
Charlotte Hornsleth 

Jørn Kristensen 
Villy Sørensen 

 
 
 
Øvrige deltagere: 
Michael Toft, dirigent SKS 
Stefan Linco, SKS 
Aneta Kjeldsen, IS 
Gert Bollerslev SKS 
Lars Norup, SBL 
Morten Bech, SBL 
Frank Kercza Carlsen, havnefoged, afb.  
Flemming Bie, Ishøj kommune, ej fremmødt 
 
Pkt.1.    Valg af dirigent og stemmetællere. 
               Dirigent: Michael Toft 
               Referent: Jannie Kongeskov 
               Stemmetællere: Villy Sørensen og Nico Resch 
 
               Dirigenten konstaterede at repræsentantskabsmødet var rettidigt indkaldt og dagsorden  
               korrekt ifølge vedtægterne. 
               Der var fremmødt 22 stemmeberettigede medlemmer 
 



 

 

 
Pkt. 2    Havnebestyrelsens beretning. 

- På vegne af bestyrelsen fremlagde formand Gert Bollerslev bestyrelsens beretning: 
- Den nye bestyrelse har haft et samarbejdsmøde med havnefoged og medarbejdere. 
- Siden sidst er de sidste rester efter MH´s byggeprojekt ryddet. 
- El-projektet er næsten i mål. El-udvalget arbejder med udarbejdelse af nyt projekt   

                    vedrørende el-anlæg på land. 
- Toiletrenovering er højt på ønskelisten. Et udvalg nedsættes i det nye år, der skal se på  

                    muligheder og et eventuelt samarbejde med Ishøj kommune. 
- Broudvalget har fået undersøgt broernes tilstand samt set på økonomi  og 

løsningsmodeller for udskiftning og vedligeholdelse. Se under indkomne forslag. 
- Visionsudvalget afventer Ishøj kommunes næste indkaldelse. 
- Grundet klimaændringer og medfølgende høj vandstand skal der ses på/udarbejdes en  

                    plan, så der ikke kommer skader på havnens broer i forbindelse med kommende vejr- 
                    ændringer. 

- Bestyrelsen er modtagelig for gode idéer fra havnens sejlere til forbedringer/evt. fejl og    
       mangler i havnen. 

   Efterfølgende blev der stillet opklarende spørgsmål til beretningen, samt en opfordring til  
   bestyrelsen  om at alle havnens sejlere fremover behandles ens.  
   Bestyrelsens beretning blev vedtaget med 22 stemmer  

 
Pkt. 3  Indkomne forslag. 
              3.a:  Gennemgang af broudvalgets arbejde og forslag til brug af brokontoen.  
                        v./Morten Bech 
              Broudvalget har som udgangspunkt set på løsninger og leverandører til broprojektet. 
              H03 broen blev brugt som udgangspunkt for en analyse, da den blev vurderet til at være i     
              dårligst stand. Ud fra udvalgets kriterier blev 3 leverandører kontaktet og besøg i andre  
              havne for at se mulige løsninger. En leverandør tilbød at købe broerne til videre salg, hvis  
              havnen fortsatte projektet. Rambøll har udarbejdet en rapport med den konklusion, at  
              broerne er i en stand, hvor de kan holde 5-10 år yderligere, hvis de løbende bliver 
              vedligeholdt med bolte, beslag, pæle mm.  
              Udvalget anbefaling: På den korte bane vedligeholde og efterfølgende løbende købe nyt. 
              Efter opfølgende spørgsmål og debat blev følgende forslag sendt til afstemning med det  
              mest vidtgående først: 
              
A:          Afgørelse om brugen af brokontoen udsættes til senere tidspunkt på dette møde: 
             Afstemning: for: 4, imod: 8, undlod at stemme: 10, forslaget faldet 
 
B:          Brokontoen øremærkes til at blive brugt til udskiftning af broer, pæle samt reparation og  
             renovering af eksisterende broer, herunder el og vand på broerne. Brokontoen indgår ikke i  
             den generelle drift 
            Afstemning: for: 2, imod: 17, undlod at stemme: 3, forslaget faldet 
 
C:         Brokontoen øremærkes til at blive brugt til udskiftning af broer, pæle samt reparation og  
             renovering af eksisterende broer. Brokontoen indgår ikke i den generelle drift. 



 

 

            Afstemning: for: 6, imod: 13, undlod at stemme: 3, forslaget faldet. 
 
 Hermed står det oprindelige forslag fra Repræsentantskabsmødet d. 30.04.2023 for gældende. 
”Der etableres en øremærket brokonto, der kun kan benyttes til opdatering og etablering af nye 
broer. Den kan ikke indgå i den daglige drift.” 
 
             3.b:  Det pålægges havnebestyrelsen frem til kommende repræsentantskabsmøde at   
                      udarbejde klare retningslinjer for udstedelse af advarsler til havnens brugere. v./SBL 
             3.c:  Det pålægges havnebestyrelsen senest til kommende repræsentantskabsmøde at  
                      overveje muligheden og behov for valg af ny revisor for Ishøj havn. v./SBL 
             3.d:  Havnebestyrelsen undersøger i samarbejde med Havnekontoret om muligheden for  
                      at der holdes åbent på Havnekontoret i en periode i forbindelse med påsken. v./SBL 
 
 Forslag 3.b-3.d blev ikke behandlet grundet tidligere havnebestyrelser ikke har fået  
vedtægtsændringsbeslutninger fra Repræsentantskabsmøder godkendt af Ishøj kommune. 
Havnebestyrelsen blev opfordret til at få de manglende vedtægtsændringer godkendt af Ishøj 
kommune. Der blev appelleret til, at advarsler bliver formaliseret. 
 
Pkt. 4. Info vedr. nye leje – og brugsretskontrakter v./ Bestyrelsen  
            Kort information af vedtagne kontrakter. 
             
Pkt. 5  Budget for 2024 - herunder budgetforslag for det følgende år. V./Lars Norup 
             Kassereren gennemgik budget 2024 
             Der blev spurgt indt til: 
             Finansieringen af havnevedligeholdelsen og andre konti. 
             Beløbet til rengøringen er for dyrt.  
             Der blev efterlyst fakta tal og sammenligning af budgettal. 
             Efter en del dialog blev der grundet den tidligere vedtagelse vedr. brokontoen opfordret til  
             at indkalde til et ekstraordinært Repræsentantskabsmøde, hvor et revideret budget skal  
             forelægges. 
             Budgettet blev sat til afstemning: for 8, imod 12 , 2 undlod at stemme. Budgettet er ikke 
             godkendt. 
                                   
Pkt. 6  Evt . 
            Inden et repræsentantskabsmedlem har udsendt et forslag til Repræsentantskabet,  
            har nogen oplyst vedkomnes arbejdsmail, hvorefter medlemmet er blevet truet med  
            et sagsanlæg efter §.288 i Straffeloven med op til to års fængsel. Det er ikke det, der  
            forventes at blive udsat for ved frivilligt arbejde for S/I Ishøj havn. 
            
     
               
 
   

  
                   Michael Toft, dirigent                                    Jannie Kongeskov, referent 
                             d.09.01.2024                                                                    d.09.01.2024               


